
 

  
NIEUWSBRIEF STATENFRACTIE GROENLINKS ZEELAND – jul. 2018  
[Deze nieuwsbrief is ook te vinden op onze website nieuwsbrief juli 2018  nog aanpassen 
 
Onze nieuwsbrief verschijnt altijd na een Statenvergadering en in juni waren er kort achter elkaar twee 

vergaderingen. Deze keer daardoor een wat kortere nieuwsbrief.  
 
UIT DE STATENVERGADERING VAN 29 JUNI 2018: 
 
KADERNOTA NATUURWETGEVING ZEELAND 
Een belangrijke nota die in de toekomst gebruikt zal worden 
om beleid en verordeningen te gaan maken en eind 2018 
vast te stellen. Deze nota vormt het kader voor dat 
natuurnatuur in Zeeland dus. Vanuit GroenLinks zijn diverse 
amendementen ingediend, want we vinden het nodig dat er 
kaders gesteld worden waarbij de balans tussen natuur en 
mens, tussen ecologie en economie gegarandeerd is. In het 
betoog van Statenlid Gerwi Temmink kunt u de standpunten 
vinden en over het verloop van de vergadering lezen. 
Door GS waren 26 onderwerpen benoemd waarbij 2 of 3 
keuzes mogelijk waren. GS had de eigen keuzes gemaakt en 
heeft die in de periode voor de Statenvergadering met 
diverse organisaties besproken. Ook de burgers zijn 
opgeroepen om, digitaal, hun mening daarover te geven. 
Aan de hand daarvan waren nog een 4-tal keuzes door GS gewijzigd.  
GroenLinks heeft t.a.v. 8 punten een andere keuze gemaakt en daar dus amendementen voor ingediend. Die 
onderwerpen waren: 

● Vliegbewegingen in Zeeland 
● Vrijstellingen om te jagen in het algemeen 
● Trekkende ganzen  
● Broedende ganzen 
● Damherten 
● vossen 
● Jagen op verwilderde dieren 
● Herbeplanting bomen 

Het belangrijkste item – meer belang hechten aan en middelen ten behoeve stellen van – de biodiversiteit 
kreeg inderdaad de noodzakelijke steun. In plaats van enkele 10-duizenden euro’s ter stimulering wordt er nu 
ingezet op minimaal een bedrag met 5 nullen. Deze “winst” maakte dat GroenLinks uiteindelijk wel instemde 
met de kadernota en de uitwerking eind van dit jaar kritisch zal toetsen.  
 

LUCHTHAVENBESLUIT ZEELAND AIRPORT 
In de commissie ruimte van 22 juni 2018 deed GS een voorstel om geen MER (Milieu Effect Rapportage) op te 
stellen voor de voorgenomen gewijzigde activiteiten van Zeeland Airport B.V.  Dit punt zou in de 
Statenvergadering van 29 juni jl. op de agenda komen. Ons commissielid Adrie van ’t Westeinde gaf aan dat 
nog veel informatie ontbrak om daarover in PS een besluit te kunnen nemen en reageerde daar kritisch op. 
De stukken voor dit agendapunt van de Statenvergadering waren enkele dagen voor de vergadering nog 
absoluut niet op orde. Pas op het allerlaatste moment is alsnog informatie verstrekt. Als GroenLinks niet aan de 
bel had getrokken waren die gegevens niet beschikbaar geweest. Dit verdient absoluut geen schoonheidsprijs.  

 
Statenlid Gerwi Temmink gaf aan dat het juridisch juist is 
dat een MER niet noodzakelijk is, maar dat er wel veel 
meer informatie nodig is om dat eventuele besluit te 
nemen. Pas als de officiële aanvraag voor de te wijzigen 
activiteiten vanuit Zeeland Airport B.V. er is, zullen we zeer 
kritisch kijken naar de milieueffecten voor lucht, bodem, 
geluid en natuur/biodiversiteit.  
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Wij denken dat meer helikoptervluchten wel degelijk effect zal hebben. Ook kan naar andere locaties in het 
havengebied in en rond Vlissingen gezocht worden. Daarnaast werd ook duidelijk dat omwonenden en andere 
belanghebbenden niet op dezelfde golflengte zitten. Gedeputeerde de Reu betuigde spijt over de hele gang van 
zaken. Hij zegde bovendien een onderzoek toe naar mogelijk andere locaties. GroenLinks heeft ingestemd met 
uitstel van het besluit wel of geen m.e.r. Omwille van de zorgvuldigheid en de kans om straks beter af te wegen 
wat te doen met de plannen van het vliegveld. 
  

OVERIG NIEUWS  
 
Ledenvergadering 2 juli Goes 
Het bestuur van GroenLinks organiseerde een ledenvergadering in Goes als voorbereiding op de verkiezingen 
voor de Provinciale Staten van 20 maart 2019.  
 

Op de agenda stond het benoemen van de kandidatencommissie. 
Nadat de leden opmerkingen konden maken is de commissie 
benoemd en deze bestaat uit Dorith van Ewijk, Aad Smaal en Leo 
Dalebout. Aan de commissie werden adviezen meegegeven over de 
samenstelling van de kandidatenlijst (o.a. verdeling man - vrouw, 
verdeling over de provincie). Vanaf nu kunnen kandidaten zich melden 
bij de kandidatencommissie. Onlangs zijn er een 2-tal cursussen 
“politiek actief”door de Provincie georganiseerd. Een derde volgt na 
de zomervakantie: geef je desgewenst nog op via de griffie. We hopen 
dat geïnteresseerden zich ook als kandidaat voor de verkiezingen 
zullen melden. In het najaar zal de kandidatencommissie met een 
voordracht komen en in een ledenvergadering zal de kandidatenlijst 
dan door de leden vastgesteld worden. 
 
 

 
Ook de programmacommissie is benoemd, deze bestaat uit Anezka van de Weg, Rony Grooten en Gerwi 
Temmink. Leden van deze commissie zullen afstemmen over het op te stellen programma. Ook gaat een 
afvaardiging naar bijeenkomsten in Utrecht waar zowel de procedure als inhoudelijke punten besproken zullen 
worden. Aan de leden van de commissie zijn diverse tips meegegeven, o.a. om onderwerpen uit de diverse 
regio’s te benoemen,  en een idee om open avonden te houden om programmapunten te inventariseren. De 
commissie gaat ook in gesprek met diverse groeperingen. Heb je zelf suggesties/aandachtspunten? Aarzel niet 
maar mail ze of neem contact op via bijvoorbeeld ons statenlid: gtemmink@zeelandnet.nl. Volgens de 
vastgestelde procedure zal de programmacommissie – zonder last of ruggespraak – een concept 
verkiezingsprogramma maken. De leden zullen t.z.t. het programma vaststellen in een ledenvergadering.  
 

 
GERWI'S WEBLOGS  
Hieronder vindt u de weblogs van de afgelopen weken. Interessante onderwerpen die aantonen waar de 
Statenfractie mee bezig is en waarbij we u veel leesplezier wensen.  
  
Zeeland’s got talent  |                                    Vluchten kan niet meer |                              Natuurlijke besluiten  
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STATENVRAGEN 
Begin juli zijn aan GS vragen gesteld over het meten van radioactiviteit in de Schelde en de 
openbaarheid/actualiteit van meetgegevens. Hier leest u de vragen. 
 
IN DE MEDIA 
Onderstaand een aantal links naar berichten in de media waarbij GroenLinks in “beeld” is. Voor het geval u 
deze gemist hebt.  
 

● Meetpunten radioactiviteit Zeeland - Omroep Zeeland  
● Schouwen-Duiveland schiet bijen te hulp – artikel PZC  
● Gemeentearchief Goes zelfstandig – artikel PZC  
● Onderzoek agrobosbouw Middelburg – artikel PZC  
● Schouwen vrij van vossen - artikel PZC  
● Financiële steun Dethon Terneuzen – artikel PZC  
● Bouwplannen Poortvliet Tholen – artikel PZC  
● Creatief talent op Schouwen-Duiveland stimuleren – artikel PZC  
● Duurzaamheid herinrichting Oostkapelle – artikel PZC 
● Afgraven Mosterddijk Tholen – artikel PZC  
● Coalitieakkoord “samen zijn we Vlissingen”- artikel PZC 
● Schouwen-Duiveland moet schoner en groener - artikel PZC  

 
AGENDA 
 
31 AUG. commissie ruimte en commissie economie | 7 SEP. commissie bestuur | 17 SEP. fractievergadering | 
21 SEP. Statenvergadering |  

GROENLINKS ZEELAND WENST 
IEDEREEN EEN FIJNE ZOMER! 

 
CONTACT 
Copyright © 2017 Statenfractie GroenLinks Zeeland - All rights reserved 
Je ontvangt deze e-mail omdat je geregistreerd staat als lid van GroenLinks woonachtig in Zeeland.  

Volg ons ook op TWITTER • FACEBOOK • INSTAGRAM en via CONTACT 
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https://www.pzc.nl/walcheren/middelburg-ziet-weinig-ruimte-voor-bosbouw-op-boerenland~a6fbecea/
https://www.pzc.nl/schouwen-duiveland/staten-schouwen-vrij-van-vossen~a6e16843
https://www.pzc.nl/zeeuws-vlaanderen/terneuzen-springt-dethon-financieel-bij~ae5bfcb3/
https://www.pzc.nl/tholen/zijn-de-twee-bouwplannen-in-poortvliet-nu-wel-of-geen-concurrentie~a4fd9c91/
https://www.pzc.nl/schouwen-duiveland/walhallab-moet-creatief-jong-talent-op-schouwen-duiveland-stimuleren~a8d488d4/
https://www.pzc.nl/walcheren/veere-trekt-beurs-voor-herinrichting-oostkapelle~ab909af5/
https://www.pzc.nl/tholen/is-afgraven-van-mosterdijk-in-tholen-wel-noodzakelijk~a02eb44c/
https://www.pzc.nl/walcheren/coalitie-vlissingen-wil-meer-en-niet-langer-minder~a9b0819c/
https://www.pzc.nl/schouwen-duiveland/schouwen-duiveland-moet-groener-en-schoner~af141884/
https://twitter.com/GroenLinksZLD
https://www.facebook.com/GroenLinksZeeland
https://www.instagram.com/groenlinkszeeland/
https://zeeland.groenlinks.nl/contact-4

